
Zápis ze zasedání seniorátního shromáždění Jeronýmovy jednoty dne 9.6.2021 
 

Přítomno   21      delegátů ze 31 sborů a  pokladní, dle přiložené prezenční listiny. 
 

1) Ustavení shromáždění  

V kostele u Jákobova žebříku v Praze 8, U Školské zahrady 1, v 18 hod. přivítala přítomné  sestra 

Rejentová se vzpomínkou na br. S. Hejzlara  

 Jednání bylo zahájeno pobožností br. Fendrycha, text  L 6, 47-49  píseň  182   

 Poté br. Fendrych navrhl program (program je přílohou zápisu). Ten byl jednomyslně schválen. 

 Zapisovatelem byla zvolena ses.     Rejentová,  20 pro, jeden  se zdržel, 

 Verifikátory byli zvoleni bratři     br. Václav Musil a br. Pavel Keprta,  20   pro, vždy se jeden zdržel 

 Skrutátorem byl zvolen br. Petr Staněk. 
 

2) Br. Fendrych seznámil přítomné s výsledky letošních sbírek. 

Sbírky JJ vynesly 539 561,- Kč. Tedy na ústředí JJ bude odesláno 359 707,- Kč, v seniorátu bude 

rozděleno 179 854,- Kč , HDL 187 063,- Kč.  

Je navrhováno, aby se výše sbírek doplnily ze zůstatku z  minulých let, který činí 6 6983,- Kč a to odvod 

do ústředí zvýšit na 360 000,- Kč a k rozdělení ponechat 180 000,- Kč.  Oprava :6 983,- 
 

Přítomni s tímto rozdělením souhlasí všemi hlasy. 
 

3) Br. Fendrych zrekapituloval loňské příspěvky sborům:  

Radotín                 80 000,-  Kč   na opravu střechy fary, 

Beroun                      50 000,- Kč na projektovou dokumentaci pro rekonstrukci sborové modlitebny.  
 

Zástupce sboru Radotín seznámil přítomné s vynaložením prostředků a o průběhu prací a vyjádřil 

poděkování za dar. 

Oba sbory ještě musí předložit doklady o vynaložení prostředků a průběhu prací .  
 

4) Br Fendrych seznámil přítomné s letošními žádostmi o dary , které došly od sborů:   

Kladno     200 000,- Kč   na odstranění vlhnutí a výmalbu kostela, úpravu vstupu na faru. 

Škvorec     200 000,- Kč   na výměnu střešní krytiny fary, 

Vršovice       80 000,- Kč  na splátku půjčky na rekonstrukci bytu faráře.  
 

 

Zástupci sborů Kladno a Škvorec  seznámili přítomné se stavebními záměry. Zástupce sboru Vršovice 

vysvětlila důvod žádosti o dar na splacení  půjčky z JJ.  
 

 

5). Návrh na rozdělení sbírek :  
 

V diskusi o návrzích byl podán návrh Kladna rozdělení své žádosti na 2 etapy a žádá pro letošní rok 

100 000,- na odstranění vlhnutí a úpravu vstupu na faru z prostředků rozdělení seniorátu a výmalbu 

kostela jako druhou etapu přesunout na příští rok. Žádost Škvorce je předjednána na ústředí JJ, proto ji 

doporučit na ústředí JJ. 
 

Seniorátní shromáždění JJ rozhodlo  20   hlasy– vždy se 1 zdržel, takto: 

Kladno     100 000,- Kč    na odstranění vlhnutí a úpravu vstupu na faru., 

Vršovice       80 000,- Kč  na splátku půjčky JJ. 
 

Žádost sboru Škvorec   200 000,- Kč na výměnu střešní krytiny fary - postoupeno na ústředí JJ. 
 

 

6) Různé – po diskusi je doporučeno  ponechat počet letáků JJ - 850ks. 

 Bratr Fendrych požádal přítomné o zapojení se do práce seniorátního stavebního odboru a do 

představenstva seniorátní JJ. 
 

 Bratr Fendrych seznámil přítomné s novým Pracovním řádem Jeronýmovy jednoty, následovala diskuse.  

 
 

 

Shromáždění bylo ukončeno písní  485  a  motlitbou s požehnáním v 19,50hod. 

 

Zapsala:  ses. Rejentová 

 

Ověřili:  br. Václav Musil    br. Pavel Keprta 


